
Nieuwsbrief 1 augustus 2022 

Beste leden van het district Den Haag e.o. 

 

Zoals jullie weten staan er veel vacatures uit binnen het districtsbestuur. Ingeborg slikker heeft tijdens de laatste 

ALV al aangegeven te willen stoppen als secretaris met ingang van de komende ALV. Enige tijd later heeft ook de 

penningmeester aangegeven geen nieuwe periode meer te ambiëren. Dat houdt in dat na de komende ALV van 

26 september enkel de voorzitter en de clubadviseur overblijven als bestuursleden. Daarmee komen we sowieso 

een (1) bestuurslid te kort. 

 

Het bestuur dient statutair uit minimaal drie bestuursleden te bestaan. Er is het afgelopen jaar heel intensief 

gezocht naar nieuwe bestuursleden, zowel via de nieuwsbrieven maar ook via persoonlijke benadering. Dit heeft 

geen nieuwe kandidaten opgeleverd. Helaas is er onder de leden van het district geen animo om vrijwilligerswerk 

te doen. Sommige geven aan er geen tijd voor te hebben of al een vrijwilligersfunctie binnen onze sport uit te 

oefenen. 

 

Een bestuur wat na de ALV nog maar uit twee personen bestaat is niet wenselijk en statutair voor een langere 

periode niet mogelijk. Daarom hebben Mieke Visser (clubadviseur)en ik besloten om onze functies tijdens de ALV 

van 26 september neer te leggen. Wat dat voor consequenties heeft leg ik verderop uit. 

 

Eerst wil ik nog even wat dieper op de achtergrond van de beslissing ingaan. Sinds drie jaar merken we dat er 

onvoldoende verbinding is tussen het district en de clubs. Ondanks al onze inspanningen om diverse drives en 

competities te organiseren blijven de aanmeldingen tot een handje vol, en dat is te weinig. Ook andere 

districtsbesturen, binnen de NBB, draaien met een beperkt aantal bestuursleden, ook zij kunnen geen opvolging 

vinden. Dit is dus niet specifiek iets van ons district, maar een landelijke trend. Overigens is bij veel bridgeclubs in 

Nederland hetzelfde waarneembaar. 

 

Zoals jullie weten hebben wij twee jaar geleden een beleidsnotitie ingediend bij het bestuur van de NBB. Hierin 

hebben we aangegeven de toekomst van de districten somber in te zien, de huidige structuur niet meer van deze 

tijd te vinden en hebben wij onze visie op de toekomst aangegeven. Niet alleen in bestuurlijke elementen maar 

ook met mogelijke toekomstige oplossingen. De NBB wilde hierover graag met ons van gedachten wisselen. 

Echter door de coronaperikelen en de voorzitterswissel had de NBB andere prioriteiten. Maar nu de rust op dat 

front was wedergekeerd heeft afgelopen mei een gesprek met het bestuur en bureau plaatsgevonden. De NBB 

heeft onze beleidsnotitie ter harte genomen en deelt onze zorgen omtrent de rol en de structuur van de districten. 

In hun nieuwe beleidsplan zal zeker ook onze beleidsnotitie worden meegenomen. Hoe dat beleid er uit komt te 

zien en wanneer het effect zal krijgen is nog niet duidelijk maar naar onze mening zal er op termijn een andere 

opzet van de NBB nodig zijn. Hierbij zal men gebruik moeten maken van individuele leden van de bond, en niet 

van 24 districten met besturen, commissies en alle kosten die daarmee gepaard gaan. Veel bridge activiteiten 

kunnen beter centraal georganiseerd worden, met wat hulp van bridgers uit het land. 

 

Als vrijwilliger wil je graag positieve impulsen krijgen van de inspanningen die je verricht. Dat is helaas al jaren 

niet het geval. Wat we ook proberen, de animo is nihil, maar ideeën om eens wat anders te doen komen er ook 

niet. Vandaar nu het besluit van Mieke en mij om op te stappen. 

 

Hoe nu verder? 

 

Voorlopig zal het bestuur van het district Den Haag e.o. alle lopende zaken blijven afhandelen. Wij hopen dat er 

bridgers uit het district opstaan die zitting willen nemen in het bestuur. Een nieuw districtsbestuur moet minimaal 

drie bestuurders (Voorzitter, secretaris en penningmeester zie artikel 9.3 statuten ) hebben. Kandidaten moeten 

minimaal de steun van drie leden (= clubs) hebben. Heb je belangstelling: meld je dan voor 4 september aan bij 

de secretaris van het district. In de bijlage een motivatie en de namen van de clubs die je kandidatuur 

ondersteunen. Voor de verkiezing van personen verwijs ik naar artikel 18.3 van de statuten. 

 

Mochten er zich geen drie kandidaten aanmelden dan kunnen wij niet anders dan de ontbinding van het district 

op de agenda zetten. Wij zullen een vertegenwoordiger van de NBB voor deze ALV uitnodigen, zodat vragen van 

jullie kant wellicht beter beantwoord kunnen worden.   

 

Ondanks alle perikelen die zich momenteel in ons district afspelen wens ik jullie allemaal een fijn, nieuw en 

sportief bridgeseizoen toe. Laten we niet vergeten dat bridge een geweldig spel is en laten we er vanuit gaan dat 

we met een nieuw, fris en modern beleid nog lang met en tegen elkaar kunnen bridgen. 

 

Hartelijke groet, 

Kenneth Smit 

 


